

POLISI KUKI

Pengenalan Apabila anda melawat atau mengakses laman web atau aplikasi kami, atau apabila anda berinteraksi dengan kandungan kami ("Perkhidmatan"), kami menggunakan (dan membenarkan pihak ketiga untuk menggunakan) isyarat web, kuki, tag piksel, skrip, tag, API, dan teknologi lain ("Teknologi Penjejakan").

Teknologi Penjejakan ini membolehkan kami mengumpul maklumat tentang anda, tingkah laku dalam talian anda, dan peranti anda (seperti komputer atau peranti mudah alih anda) secara automatik. Ini membantu kami meningkatkan navigasi anda pada Perkhidmatan kami, meningkatkan prestasinya, dan menyesuaikan pengalaman anda. Selain itu, kami menggunakan maklumat ini untuk mengumpul statistik mengenai penggunaan Perkhidmatan, menjalankan analisis, menyampaikan kandungan yang disesuaikan dengan minat anda, dan menyediakan perkhidmatan kepada pengguna, pelanggan, dan rakan kongsi kami.

Kami juga membenarkan pihak ketiga untuk mengumpul maklumat tentang anda melalui Teknologi Penjejakan ini.

Apakah itu kuki? Kuki adalah fail data kecil yang dihantar dari laman web ke komputer anda apabila anda melawat laman tersebut. Fail ini disimpan dalam folder di dalam pelayar web anda dan tidak mampu membawa virus atau perisian hasad ke peranti anda. Oleh kerana data dalam kuki tetap tidak berubah semasa ia bergerak antara komputer anda dan laman web, ia tidak boleh mempengaruhi operasi komputer anda. Sebaliknya, kuki berfungsi lebih seperti log, merekod aktiviti pengguna dan mengekalkan maklumat yang berterusan. Mereka dikemas kini dengan setiap lawatan ke laman web. Kami mungkin mengakses kuki yang dihantar oleh laman web kami untuk memperoleh maklumat tentang anda. Pelbagai jenis kuki menjejaki aktiviti yang berbeza: contohnya, kuki sesi adalah sementara dan dipadamkan selepas anda meninggalkan laman tersebut. Anda boleh mendapatkan maklumat lanjut mengenai kuki di www.allaboutcookies.org.

Menyimpan Teknologi Penjejakan Kami menggunakan Teknologi Penjejakan apabila anda melawat atau mengakses Perkhidmatan kami, seperti laman web kami - ini dikenali sebagai "Teknologi Penjejakan Pihak Pertama." Selain itu, Teknologi Penjejakan digunakan oleh pihak ketiga, seperti penyedia perkhidmatan analitik dan rakan kongsi perniagaan kami, yang menjalankan kandungan di Perkhidmatan kami - ini dikenali sebagai "Teknologi Penjejakan Pihak Ketiga."

Kedua-dua jenis Teknologi Penjejakan ini mungkin disimpan sepanjang lawatan anda ke Perkhidmatan kami atau untuk lawatan berikutnya.

Jenis Teknologi Penjejakan yang kami gunakan Kami menggunakan tiga jenis utama Teknologi Penjejakan:

- **Teknologi Penjejakan Yang Diperlukan Secara Ketat:** Teknologi Penjejakan ini adalah penting untuk membolehkan anda log masuk, melayari, dan menggunakan ciri-ciri Perkhidmatan kami, atau untuk menyediakan perkhidmatan yang diminta oleh anda (seperti nama pengguna anda). Kami tidak perlu mendapatkan kebenaran anda untuk menggunakan Teknologi Penjejakan ini. Teknologi Penjejakan ini boleh digunakan untuk tujuan keselamatan dan integriti - contohnya untuk mengesan pelanggaran dasar polisi kami dan untuk ciri sokongan atau keselamatan.
- **Teknologi Penjejakan Fungsi:** Teknologi Penjejakan ini membolehkan Perkhidmatan kami mengingati pilihan yang anda buat (seperti bahasa anda) dan menyediakan ciri yang dipertingkatkan dan disesuaikan. Contohnya, Teknologi Penjejakan ini digunakan untuk pengesahan (untuk mengingati apabila anda log masuk) dan menyokong ciri-ciri lain Perkhidmatan kami.
- **Teknologi Penjejakan Prestasi:** Teknologi Penjejakan ini mengumpul maklumat tentang aktiviti dalam talian anda (contohnya tempoh lawatan anda di Perkhidmatan kami), termasuk data tingkah laku dan metrik penglibatan kandungan. Teknologi Penjejakan ini digunakan untuk analisis, penyelidikan dan untuk melakukan statistik (berdasarkan maklumat terkumpul).

Tracking Technologies	Type	Purpose
Kuki Analitik	Teknologi Penjejakan Pihak Pertama	<p>Teknologi Penjejakan Prestasi</p> <p>Teknologi penjejakan ini digunakan untuk mengumpul maklumat mengenai bagaimana anda berinteraksi dengan kandungan pada Perkhidmatan kami, termasuk tujuan atribusi (contohnya, URL rujukan), dan lain-lain. Kami menggunakan maklumat ini untuk menyusun laporan, mengira pendapatan yang berhak kami terima, serta membantu kami memperbaiki Perkhidmatan dan menawarkan produk serta kandungan yang diperibadikan.</p>
Pengurus Tag Google	Teknologi Penjejakan Pihak Ketiga	<p>Teknologi Penjejakan Prestasi</p> <p>Kuki ini dikaitkan dengan Google Tag Manager yang kami gunakan untuk memuatkan.</p>
		<p>Skrip ke dalam halaman laman web kami</p> <p>Dasar Privasi Google</p>

<p>Kuki Yandex</p>	<p>Teknologi Penjejakan Pihak Ketiga</p>	<p>Teknologi Penjejakan Prestasi Teknologi Penjejakan ini digunakan untuk menjejak bagaimana anda berinteraksi dengan laman web dan perkhidmatan Yandex, supaya Yandex dapat menyesuaikan platform dagangan kami untuk memenuhi keperluan dan keutamaan pengguna Yandex dengan lebih baik. Teknologi ini tidak dapat mengenal pasti secara peribadi. Dasar Privasi Yandex</p>
<p>Kuki Fresh Chat</p>	<p>Teknologi Penjejakan Pihak Ketiga</p>	<p>Teknologi Penjejakan Fungsi Kuki ini digunakan untuk perkhidmatan sembang langsung kami. Mereka tidak mengandungi sebarang data peribadi. Dasar Privasi Fresh Chat</p>
<p>Kuki Lain</p>	<p>Teknologi Penjejakan Pihak Pertama</p>	<p>Teknologi Penjejakan Yang Diperlukan Kuki yang tidak disenaraikan ini mungkin digunakan pada bahagian dalaman Perkhidmatan, untuk menyesuaikan dan memudahkan pengalaman</p>



		pengguna di laman web dengan mengingati pilihan yang anda buat dan kelayakan log masuk anda.
--	--	--

Cara Mengurus Tetapan Kuki Anda

Sila ambil perhatian bahawa kami tidak mengenali atau memberi respons kepada isyarat pelayar automatik mengenai Teknologi Penjejakan, termasuk permintaan "Jangan Jejak". Walau bagaimanapun, terdapat pelbagai cara yang boleh anda gunakan untuk mengurus dan mengawal tetapan kuki anda. Sila ingat bahawa, dengan memadam atau menyekat kuki, beberapa ciri Perkhidmatan mungkin tidak berfungsi dengan betul atau berkesan.

Mematikan kuki melalui pelayar web anda:

- Kebanyakan pelayar web akan memberikan anda maklumat umum tentang kuki, membolehkan anda melihat kuki apa yang disimpan pada peranti anda, membolehkan anda memadamkan semua atau secara individu, dan membolehkan anda menyekat atau membenarkan kuki untuk semua laman web atau laman web yang dipilih secara individu. Anda juga biasanya boleh mematikan kuki pihak ketiga secara berasingan. Sila ambil perhatian bahawa tetapan yang ditawarkan oleh pelayar atau peranti sering hanya berlaku untuk pelayar atau peranti tertentu tersebut.
- Maklumat tentang kuki biasanya boleh didapati di bahagian "Bantuan" pelayar web. Berikut adalah beberapa pautan kepada pelayar web yang sering digunakan:
 - **Chrome**
 - **Chrome untuk mudah alih**



Trade24Seven

- **Internet Explorer dan Microsoft Edge**
- **Mozilla Firefox**
- **Safari**

Website: www.trade24seven.com **Email:** Info@trade24seven.com

Company Address: Bonvo Road, Fomboni, Island of Moheli, Comoros Union

Registration Number: HT00324013 **License Number:** BFX2024041